
Zápis ze schůze školské rady dne 2. listopadu 2022 

 

Přítomni: Alena Ševčíková, Alena Kovalová, Jana Doláková, Jakub Petřina, Miroslav Ferkl, Petra 

Kratochvílová Huclová, Linda Hönigová 

 

Zahájení: 17.00 

Ukončení: 18.20 

 

Program: 

1. Přivítání od předsedy ŠD 

2. Výroční zpráva – připomínky zapracovány, schválena ŠR  
3. Kapacita školy – škola – 210,  ŠD - 180  , ŠJ – 210 

 Podaná žádost zřizovatelem školy o navýšení kapacity od září 2023 o 15 dětí   
 

4. Žáci z Ukrajiny 

 Od dubna 2022 do června 2022 – adaptační skupina 

 Od října 2022 ukrajinská koordinátorka – dochází do tříd, kde jsou ukrajinské děti  
 

5. Školní družina, chování dětí ve škole (4.B) 

 Škola má nastavené postupy při porušení školního řádu 
6. Provoz hřiště u školy – omezení pro veřejnost v čase 12 – 14 hod 

 Škola nezařídí, hřiště je ve správě úřadu – zřizovatel bere tento podnět v potaz, 
pravděpodobně to nebude možné   

7. Podněty členů školské rady: 

 Pomoc sociálně slabším - balíček okamžité pomoci  
o Několik vln 
o Pouze pro občany ČR s trvalým pobytem v Praze 
o Fond solidarity  

 Stojany na kola a koloběžky – problém na straně magistrátu, jsme v pořadí, čekáme 
o Zřizovatel osloví TSK – pokud nedají termín, bude zřizovatel hledat jiné 

vhodné a rychlejší řešení 

 SRPŠ 
o Oslovit rodiče, zda bude chtít někdo funkci a správu SRPŠ převzít 

 Fungování a spolupráce s PPP 
o PPP z Prahy 10 navštěvuje školu každý měsíc, dělají např. depistáže, třídní 

učitelé s PPP spolupracují a využívají konzultace (podpůrné opatření, 
konzultace IVP,…) 

 
 
 

8. Různé, závěr 
 

 Podnět pro úřad – škola žádá o zařízení zničených cedulí vyhrazené parkovací 
stání pro školu a sportovní halu  



 Návrh pana Petřiny, aby se školská rada zaměřila na své funkce a kompetence, 
hlavně na zpracování koncepčních záměrů rozvoje školy  

 
 

 

 

 

 

V Praze dne 2. 11. 2022  

 

Zapsala: Linda Hönigová 


